
P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.6.4.2020 

 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 28 kwietnia 2020 roku.  

 

 

 Na stan 5 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności                      

w załączeniu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska. 

 

Protokołowała pracownik biurowy  Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego 

w Olecku – Sylwia Barszczewska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz Olecka  – Karol Sobczak, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Wybór przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

2. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka i przygotowanie projektu 

uchwały. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

Do punktu 1 - Wybór przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

otworzyła zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji. 

 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg  

zaproponowała kandydaturę Pani Alicji Stefanowskiej.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatów nie zgłoszono.  

  

Za kandydaturą Pani Alicji Stefanowskiej głosowało 4 członków Komisji. 

 

Przewodniczącym Komisji zastała Pani Alicja Stefanowska.   

 



Przewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska  

otworzyła zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Członek Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zaproponowała Pana Adama Chajęckiego. 

 

Członek Komisji – Adam Chajęcki  

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska  

zaproponowała Panią Renatę Małgorzatę Maciąg. 

 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg  

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatów nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Adama Chajęckiego na Wiceprzewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Za kandydaturą Pana Adama Chajęckiego głosowało 2 członków. 

 

Przewodniczący Komisji – Alicja Stefanowska 

poddała pod głosowanie kandydaturę Pani Renaty Małgorzaty Maciąg 

na Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Za kandydaturą Pani Renaty Małgorzaty Maciąg głosowało 3 członków. 

 

Wiceprzewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została Pani Renata 

Małgorzata Maciąg.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka i przygotowanie 

projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że kontaktowała się z osobą skrzącą. Została poinformowana, że sprawa  

już jest nieaktualna i odstępuje od skargi złożonej na działalność burmistrza.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że w sytuacji kiedy skarżący wycofuje skargę, sprawa staje  

się bezprzedmiotowa. 

 

Przewodnicząca Komisji – Alicja Stefanowska 

odczytała treść wiadomości, które wymieniła ze skarżącym.  

Screeny z rozmów załączone jako załącznik do protokołu. 



Komisja przeprowadziła dyskusję na temat korespondencji pomiędzy skarżącym,  

a wiceprzewodniczącą komisji, zmierzającą do ustalenia, czy jej efektem jest wycofanie 

skargi.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

zaproponował głosowanie czy komisja zgadza się, że skarżący wycofał skargę.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie uznała wycofanie skargi na podstawie wniosku złożonego 

przez Messenger za skuteczne. 
 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w związku z tym zostanie sporządzone pismo, które zostanie wysłane zainteresowanemu  

na podstawie decyzji Komisji.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

 

Wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

Przewodniczący Komisji 

Alicja Stefanowska 

 
 

 

 


